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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Beesel op  

6 februari 2017 om 19.30 uur in de  Burgerzaal van het gemeentehuis. 

 

Aanwezig dhr. Heijnen, mevr. Franssen-Levels, dhr. Van Tegelen, dhr. Derks, dhr. Van den 

Beucken, dhr. Peulen, mevr. Roelofs-Janssen, mevr. Killaars-Schoolmeesters, dhr. 

Cremers, dhr. Bongers, dhr. Roelofs, dhr. Jacobs, dhr. Ambaum, dhr. Holman, dhr. 

Urru 

  

Afwezig -- 

 

Voorzitter: dr. P. Dassen 

Griffier: drs. E.J.C. Apeldoorn - Feijts 

 

Nr  Afzender of voorsteller alsmede de inhoud van het stuk of het voorstel. 

1  Opening 

 

2  Mededelingen 

Mevrouw Franssen-Levels (voorzitter commissie controle geloofsbrieven) deelt mee dat 

de geloofsbrieven van mevrouw Heesakkers door de commissie op 23 januari 2017 zijn 

gecontroleerd en dat deze aan de gestelde eisen voldoen. Burgemeester Dassen 

neemt mevr. Heesakkers de gelofte af waarmee mevr. Heesakkers tot fractie-

vertegenwoordiger voor de fractie VLP wordt beëdigd.  

De heer Roelofs feliciteert burgemeester Dassen namens de gemeenteraad met haar 

herbenoeming tot burgemeester van de gemeente Beesel.   

 

3  Definitieve vaststelling van de agenda 

De PvdA kondigt een motie vreemd aan de orde van de dag aan ter behandeling 

tijdens deze raadsvergadering. Burgemeester Dassen stelt voor om deze motie te 

behandelen als agendapunt 12, voorafgaand aan de rondvraag. De raad stemt hiermee 

in en stelt de agenda vast. 

 

4  Vaststelling van de besluitenlijst van de raadsvergadering op 12 december 2016 

Naar aanleiding van de besluitenlijst vraagt dhr. Van Tegelen of wethouder Reijnders 

inmiddels actie heeft ondernomen op de klacht over de putdeksels op de Heerstraat. 

Wethouder Reijnders deelt mee dat hier inmiddels naar is gekeken en dat de plaatsing 

van de putdeksels verbeterd gaat worden.  

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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5  Ingekomen stukken 

5.1.1 Brief waterschap Peel en Maasvallei d.d. 10 november 2016 inzake 

actieprogramma Code Oranje 

 

Mevr. Roelofs-Janssen geeft aan dat de betreffende brief op 15 november 

2016 is ontvangen en dat de reactietermijn 1 februari 2017 was. Zij vraagt 

waarom deze brief pas nu op de agenda staat en of en hoe het college heeft 

gereageerd hierop. Dhr. Roelofs stelt dezelfde vraag.  

 

De Griffier geeft aan dat de brief pas na de vergadering van 12 december 2016 

bij de griffie is aangeleverd. Dit laat haar geen andere keus dan de brief voor 

de eerstvolgende raadsvergadering op te voeren. Burgemeester Dassen zegt 

toe om de interne postroute met de secretaris te bespreken.  

 

Wethouder Smolenaars deelt mee dat de gemeente met de LLTB alle 

bijeenkomsten van het waterschap heeft bijgewoond en dat de knelpunten 

nader in kaart zijn gebracht en dat er naar oplossingen wordt gezocht. De korte 

termijn knelpunten zijn inmiddels al aangepakt. De wethouder spreekt zijn 

vertrouwen uit in het vinden van oplossingen om wateroverlast te voorkomen.  

5.1.2 Brief Raad van State d.d. 16 november 2016 inzake uitspraak 

bestemmingsplan bebouwde gebieden 

 

In de brief wordt gesproken over het ‘einde van de procedure’. Dhr. Roelofs 

vraagt wat hiermee wordt bedoeld.  

 

Wethouder Smolenaars licht toe dat hiermee het einde van de procedure voor 

de Raad van State wordt bedoeld. Immers, de gemeente is nog in contact met 

dhr. Dorssers.  

 

5.1.4 Brief Provincie Limburg d.d. 15 december 2016 inzake begrotingstoezicht 

 

Dhr. Heijnen deelt mee dat in de brief wordt gewezen op het feit dat er geen 

post ‘onvoorzien’ is opgenomen terwijl dit volgens de voorschriften moet. Hoe 

geeft de portefeuillehouder hier nu uitvoering aan?  

 

Mevr. Roelofs-Janssen vraagt hoe het college dit heeft opgepakt en of er 

inmiddels een post onvoorzien incidenteel ingericht? Daarnaast adviseert de 

Provincie om voor voldoende reserve voor de 3D’s te zorgen. Heeft de 

gemeente Beesel voldoende reserve? 

 

Burgemeester Dassen geeft aan dat de gemeente zelf een minimum en 

maximum voor de reserve berekent en dat deze voldoende is naar onze eigen 

berekeningen. Met betrekking tot de post onvoorzien, neemt burgemeester 
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Dassen contact op met de Provincie. Het niet hebben van een dergelijke post 

heeft verder geen consequenties. Mocht uit het contact met de Provincie blijken 

dat er een aanpassing nodig is, koppelt burgemeester Dassen dit terug naar de 

raad.  

 

Naar aanleiding van dit punt deelt dhr. Holman mee dat de PvdA de beleidslijn 

om geen posten onvoorzien op te nemen ondersteunt.   

 

5.1.5 Brief Veiligheidsregio d.d. 22 december 2016 inzake Kadernota 2018 

 

Dhr. Roelofs vraagt of het college heeft gereageerd voor 1 februari en zo ja, 

wat waren dan de opmerkingen? De Beeselse Lijst heeft vragen over het ter 

beschikking stellen van financiële middelen ten gevolge van de overname van 

oud materiaal en over de financiële middelen voor de basis brandweerzorg.  

 

Dhr. Heijnen heeft een vraag over winstwaarschuwingen. Hoe duidt de 

portefeuillehouder dit? 

 

Burgemeester Dassen zegt toe om terug te komen op de vraag over de basis 

brandweerzorg. Verder heeft zij de financiële situatie vaker besproken. Er 

hangt een kostenplaatje aan veiligheid voor burgers en ook de harmonisatie en 

regionalisering hebben financiële gevolgen. Dit traject loopt nog steeds en 

vraagt alertheid. Burgemeester Dassen stelt voor om de financiële situatie nog 

eens door de Veiligheidsregio toe te laten lichten aan de raad.  

 

Dhr. Holman verwijst eveneens naar het op handen zijnde regionale onderzoek 

van de Rekenkamercommissie naar de Veiligheidsregio.  

 

5.1.7 Brief Provincie Limburg d.d. 9 januari 2017 inzake koninklijk besluit 

herbenoeming burgemeester P. Dassen-Housen 

 

De fracties PvdA en CDA feliciteren burgemeester Dassen met haar 

herbenoeming. 

 

5.1.8 Mail FNV Zorg en Welzijn d.d. 11 januari 2017 inzake WMO-checklist 

 

Dhr. Holman verzoekt om de gestelde vragen in de checklist te beantwoorden 

en deze antwoorden ook aan de raad ter beschikking te stellen.  

 

Wethouder Jacobs zegt dit toe. 
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5.1.9 Brief burger d.d. 18 januari 2017 inzake principeverzoek bouw woning 

Heerstraat 

 

Dhr. Ton Verlinden maakt gebruik van zijn spreekrecht t.a.v. deze brief. 

 

Dhr. V.d. Beucken vraagt in welke tijdspanne de brief is aangekomen en hoe 

dit te bezien in de context tot hetgeen er is beschreven.  

 

Dhr. Bongers, dhr. Urru en dhr. Roelofs vragen wat de beweegredenen van de 

wethouder zijn geweest om deze bouwtitel niet toe te kennen.  

 

Wethouder Smolenaars geeft aan dat de afwijzing op 1 november 2016 is 

verzonden. Op dat moment was er nog onzekerheid over het aantal 

bouwcontingenten. Daarna is er in regionaal verband een afwegingskader 

opgesteld dat we nu hanteren. Het verzoek van de burger kan op basis van het 

afwegingskader opnieuw gewogen worden. 

 

Dhr. Urru geeft aan dat het principeverzoek in mei is ingediend en pas daarna 

het afwegingskader is opgesteld. De PvdA heeft het standpunt dat nieuwe 

initiatieven een kans verdienen en verwijst naar een destijds aangenomen 

amendement.  

 

De Beeselse Lijst deelt de mening van de PvdA en verzoekt nog eens naar dit 

verzoek te kijken.  

 

Wethouder Smolenaars zegt toe om de ontvangen verzoeken opnieuw te 

bekijken en te heroverwegen.  

 

Dhr. Roelofs vraagt in dit kader wat de status is van de brief die verzonden zou 

worden waarmee aanvrager gewezen worden op de voorzienbaarheid van 

bouwkavels. Wethouder Smolenaars deelt mee dat dit onderwerp vandaag in 

het college is behandeld en zegt toe dat hierover een raadsinformatiebrief 

volgt.  

 

6  Evaluatie Olympia 's Tour 2016 

Advies: 

Instemmen met deze evaluatie van Olympia's Tour 2016 en kiezen voor voortzetting 

van Olympia 's Tour in 2017 middels de etappe Offenbeek -Bruggen- Offenbeek en het 

benodigde budget voor 2017, groot  € 35.000,- beschikbaar stellen. 
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 Besl.: Aangenomen 

De raad stemt in met deze evaluatie van Olympia's Tour 2016 en kiest voor voortzetting 

van Olympia 's Tour in 2017 middels de etappe Offenbeek-Bruggen-Offenbeek en stelt 

het benodigde budget voor 2017, groot € 35.000,- beschikbaar. 

 

Toezeggingen: 

- wethouder Smolenaars zegt toe meer aandacht voor het evenement te vragen in de 

landelijke pers 

 

De PvdA dient de motie Sportsponsoring en breedtesport in. 

 

De voorzitter schorst de vergadering van 20.30 - 20.45 op verzoek van de VLP. 

 

Stemming: 

- de motie wordt unaniem aangenomen met 15 stemmen voor. 

- het raadsvoorstel wordt aangenomen met 9 stemmen voor (6 x VLP en 3 x BL) en 6 

stemmen tegen (4 x CDA en 2 x PvdA) 

 

 

7  Integraal jeugdbeleid gemeente Beesel 2017 - 2020 

Advies: 

Het integraal jeugdbeleid gemeente Beesel 2017 - 2020, bestaande uit een tekening en 

een toelichting, vaststellen. 

 

 Besl.: Aangenomen 

De raad stelt het integraal jeugdbeleid gemeente Beesel 2017 - 2020, bestaande uit 

een tekening en een toelichting, vast. 

 

Toezeggingen: 

- Wethouder Jacobs zegt toe om de regeling jaarlijks te evalueren op nut en gebruik 

van de regeling; 

- Wethouder Jacobs zegt toe om de raad middels een raadsinformatiebrief te 

informeren over de (verbeterde) invulling van de functie van de combinatiefunctie;  

 

Stemming: het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 

 

8  Krediet invoering Omgevingswet 

Advies: 

1. Krediet van € 232.500 beschikbaar stellen voor de invoering van de Omgevingswet 

en dit krediet dekken uit de Investeringsreserve, of 

2. Krediet van € 40.000 beschikbaar stellen voor alleen uitvoeren eerste fase. 
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 Besl.: Aangenomen 

Mevr. Cate van den Hadelkamp maakt namens de FGL en het Huis v.d. Zorg gebruikt 

van het spreekrecht. Zij roept de gemeenteraadsleden op om te komen ervaren hoe het 

is om te leven met een beperking. De gemeenteraadsleden geven aan hier graag 

gehoor aan te willen geven. Mevr. Van den Hadelkamp zegt toe om de gemeenteraad 

op de hoogte te houden van inhoudelijke ontwikkelingen op het gebied van huisvesting 

in relatie tot veiligheid. 

 

De raad kiest voor optie 2 en stelt een krediet van € 40.000 beschikbaar voor het alleen 

uitvoeren van de eerste fase. 

 

Toezeggingen: 

- Wethouder Smolenaars zegt toe om te onderzoeken of er mogelijkheden zijn om het 

project met eigen mensen uit de regio uit te voeren als alternatief voor een externe 

trekker van het project.  

 

Stemming: het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.  

 

 

9  Kerktoren Offenbeek 

Advies: 

1. Kennis nemen van de onderhoudstoestand van de kerktoren in Offenbeek. 

2. Richting geven voor de toekomst van de kerktoren in Offenbeek: Hoe verder? 

 

 Besl.: Aangenomen 

De Raad: 

1. neemt kennis van de onderhoudstoestand van de kerktoren in Offenbeek; 

2. geeft richting voor de toekomst van de kerktoren in Offenbeek: hoe verder. 

 

De heren Wiel Luys (namens de Heemkundevereniging) en Wiel Weyers (namens 

Hertje Offenbek) maken gebruik van het spreekrecht.  

 

De voorzitter schorst de vergadering van 22.05 - 22:20 uur op verzoek van de VLP. 

 

Een meerderheid (4 x CDA / 3 x BL / 2 x PvdA) van de gemeenteraad spreekt de 

voorkeur uit voor optie b) Herstel kerktoren waarbij zij de volgende voorwaarde stelt: 

Als er op 1 juli 2017 een minimum bedrag van € 75.000 bij elkaar is gebracht door 

Hertje Offenbek (= initiatiefnemer voor het voeren van de gesprekken en kan 

desgewenst ondersteund worden door het college) en de huidige/nieuwe eigenaar, stelt 

de raad het voorbereidingskrediet ter waarde van € 90.000 ter beschikking aan het 
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college zonder verder overleg. Het college gaat dan onmiddellijk aan de slag en koopt 

dan ook de toren. Als het niet is gelukt om dit bedrag bij elkaar te brengen, mag de 

eigenaar alsdan met de toren doen wat hij wil. Deze voorwaarde wordt door het college 

overgenomen en geldt zomede als toezegging door het college. 

 

De VLP houdt vast aan een draagvlakmeting onder de gehele Beeselse bevolking. Op 

basis van de uitkomst van deze draagvlakmeting zou de raad dan een besluit tot sloop 

en/of renovatie kunnen nemen 

 

 

10  Raadsvoorstel Digitalisering Mediabestanden voormalige omroep Maas en Grens 

Advies: 

Burgemeester en wethouders van Beesel stellen voor om: 

 

Een budget van € 15.000,- beschikbaar te stellen voor digitalisering van de 

mediabestanden. De € 15.000 wordt verwerkt in de komende managementrapportage. 

 

 Besl.: Aangenomen 

De voorzitter schorst de vergadering van 22.53 - 22.58 op verzoek van de BL. 

 

Stemming: het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 

 

 

11  Vaststellen begrotingswijzigingen februari 2017 

Advies: 

Vaststellen begrotingswijzigingen februari 2017 

 

 Besl.: Aangenomen 

De raad stelt de begrotingswijzigingen februari 2017 vast met inachtneming van 

onderstaande toezegging. 

 

Toezeggingen: 

- Burgemeester Dassen zegt toe om het in de bijlage bij dit raadsvoorstel opgenomen 

bedrag van € 70.500 uit de investeringsreserve te corrigeren conform het onder 

agendapunt 8. van deze vergadering genomen besluit (€ 40.000). 

  

Stemming: het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 
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12  Motie vreemd aan de orde van de dag - nieuwbouw in de gemeente Beesel - PvdA 

Toezeggingen: 

- Wethouder Reijnders zegt toe om een overzicht te maken van de maatregelen die 

inmiddels zijn getroffen en de initiatieven die we nog ontwikkelen in het kader van 

energiebesparing.  

- Er volgt een werkvergadering met de raad om deze initiatieven te bespreken en te 

beoordelen. Inhoud en termijn stemmen we nader af in het presidium.  

De motie wordt aangehouden. 

 

 

13  Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag ingediend. 

 

14  Sluiting 

 

 

Vragenronde publieke tribune 

 

 Mevr. V.d. Velden vraagt aandacht voor het gebrek aan privacy tijdens de ondersteuning die 

Synthese biedt in de bibliotheek. Wethouder Jacobs zegt toe om dit te bespreken en zijn 

bevindingen raadsbreed te delen. 

 

 Mevr. Cremers vraagt aandacht voor de geluidsoverlast die zij ervaart tijdens de nachtelijke uren 

in het weekend (uitgaanspubliek). Burgemeester Dassen verzoekt mevr. Cremers hier vooral 

melding van te blijven maken en desgewenst deel te nemen in de klankbordgroep 

 

Aldus vastgesteld door de raad van Beesel in zijn openbare vergadering van 27 maart 2017. 

 

 

 

 

 

drs. E.J.C. Apeldoorn – Feijts 

Griffier 

Dr. P. Dassen – Housen 

Voorzitter 

 


